
Protokół Nr XXXII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 27 maja 2021 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:15

Godzina zakończenia: 15:27

Obecni radni: 15

Nieobecni radni: 0

W sesji uczestniczyli:

- Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Dyrektor ZCK M. Masłowski

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Agata  Sobków otworzyła  obrady XXXII  sesji  Rady Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna

Inicjatywa Mieszkaniowa Sudety spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.



6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków

Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów

w tworzonej spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Sudety sp. z o. o.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad dofinansowania przedsięwzięć

związanych z usuwaniem azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Ziębice. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa

Dolnośląskiego  na  realizację  zadania  pn.:  „Przebudowa  drogi  wojewódzkiej  nr  385

w zakresie budowy chodnika w Ziębicach ul. Wałowa”.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Gminy Ziębice na lata 2021-2030.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

11. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

12. Informacja Przewodniczącej Rady.

13. Interpelacje, wnioski i zapytania.

14. Zamknięcie sesji.             

Zastępca  Burmistrza  Ziębic  zgłosiła  wniosek  formalny  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad

projektów uchwał ws.: 

*  określenia  wzoru  wniosku  o  przyznanie  dodatku  mieszkaniowego  oraz  wzoru  deklaracji

o dochodach gospodarstwa domowego,

*  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  Partnerstwa  powołanego  do  realizacji  projektu  pn.

„Utworzenie  infrastruktury  przeznaczonej  dla  przedsiębiorców  w  Kłodzku,  Ziębicach

i  Ząbkowicach Śląskich”,

*  wprowadzenia czasowego obniżenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg

gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Ziębic na sezonowe ogródki gastronomiczne, w związku

z wprowadzonymi ograniczeniami  sanitarnymi  w działalności  gastronomicznej  spowodowanymi

przeciwdziałaniem COVID-19.

Zastępca  Burmistrza  Ziębic  zgłosiła  także  wniosek  formalny  o  wykreślenie  z  porządku  obrad

projektu uchwały ws.: 

*  określenia  zasad  dofinansowania przedsięwzięć związanych z  usuwaniem azbestu  i  wyrobów

zawierających azbest z terenu gminy Ziębice.



Radny  W.  Iskra  powiedział,  że  wszystkie  z  tych  projektów  uchwał  zostały  omówione  na

posiedzeniach Komisji.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.   określenia  wzoru  wniosku  o  przyznanie  dodatku

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Radny W. Sala oraz J. Sobol nie wzięli udziału w głosowaniu z przyczyn technicznych.

Przewodnicząca Rady ogłosiła krótką przerwę techniczną.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  Partnerstwa

powołanego  do  realizacji  projektu  pn.  „Utworzenie  infrastruktury  przeznaczonej  dla

przedsiębiorców w Kłodzku, Ziębicach i  Ząbkowicach Śląskich”.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws.  wprowadzenia czasowego obniżenia wysokości stawek

opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg  gminnych,  których  zarządcą  jest  Burmistrz  Ziębic  na

sezonowe  ogródki  gastronomiczne,  w  związku  z  wprowadzonymi  ograniczeniami  sanitarnymi

w działalności gastronomicznej spowodowanymi przeciwdziałaniem COVID-19.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→ Wykreślenie projektu uchwały ws.  określenia zasad dofinansowania przedsięwzięć związanych

z usuwaniem azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Ziębice.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wykreśliła projekt uchwały z porządku obrad.

Przewodnicząca przedstawiła porządek po zmianach. 

Poprosiła o przyjęcie zmienionego porządku obrad.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu i mieli czas na zapoznanie się z nim. Przewodnicząca poinformowała, że nikt z Radnych

nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  Społeczna

Inicjatywa Mieszkaniowa Sudety spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Przewodnicząca Rady ogłosiła krótką przerwę techniczną.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 293/VIII/2021 ws.  wyrażenia

zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Sudety spółka z ograniczoną

odpowiedzialnością.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej

spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Sudety sp. z o. o.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 294/VIII/2021 ws. zatwierdzenia

wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na



sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej  spółce  Społeczna  Inicjatywa  Mieszkaniowa

Sudety sp. z o. o.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego na realizację zadania pn.:  „Przebudowa drogi  wojewódzkiej  nr 385 w zakresie

budowy chodnika w Ziębicach ul. Wałowa”.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 295/VIII/2021 ws.  udzielenia

pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego na realizację zadania pn.: „Przebudowa

drogi wojewódzkiej nr 385 w zakresie budowy chodnika w Ziębicach ul. Wałowa”.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2021-2030.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  296/VIII/2021  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Zastępca  Burmistrza  Ziębic  M.  Wołczyk  oraz  poinformowała

o autopoprawkach. 

 

Radny W. Ochał poprosił o wprowadzenie poprawek w zapisie dotacji dla ZCK. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  297/VIII/2021  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Głosu nie oddał Radny W. Sala z powodów technicznych. 

15:05 – wyszedł Radny J. Sobol 

Obecni radni: 14

Nieobecni radni: 1

10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru wniosku  o  przyznanie  dodatku

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 298/VIII/2021 ws.  określenia

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach

gospodarstwa domowego.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa

powołanego  do  realizacji  projektu  pn.  „Utworzenie  infrastruktury  przeznaczonej  dla

przedsiębiorców w Kłodzku, Ziębicach i  Ząbkowicach Śląskich”.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Zastępca  Burmistrza  Ziębic  M.  Wołczyk  i  poinformowała

o autopoprawkach. 

 

Radny W. Iskra zapytał jaki koszt poniesie Gmina Ziębice.

Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk odpowiedziała, że Partnerstwo potrzebne było do złożenia

wniosku. Dodała, że nie wiążą się z tym koszty. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 299/VIII/2021 ws. wyrażenia

zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do realizacji projektu pn. „Utworzenie

infrastruktury  przeznaczonej  dla  przedsiębiorców  w  Kłodzku,  Ziębicach  i   Ząbkowicach

Śląskich”.



12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  czasowego  obniżenia  wysokości

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Ziębic na

sezonowe  ogródki  gastronomiczne,  w  związku  z  wprowadzonymi  ograniczeniami  sanitarnymi

w działalności gastronomicznej spowodowanymi przeciwdziałaniem COVID-19.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

Radny W. Iskra zapytał czy podjęta dziś uchwała będzie mogła objąć okres od 14 maja.

Radca Prawny odpowiedział, że jest to kwestia ryzykowna, akty prawa miejscowego nie działają

wstecz, ale przewidziane są od tego odstępstwa, gdy działa się na korzyść beneficjentów uchwały.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 300VIII/2021 ws. wprowadzenia

czasowego  obniżenia  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg  gminnych,

których  zarządcą  jest  Burmistrz  Ziębic  na  sezonowe ogródki  gastronomiczne,  w  związku

z  wprowadzonymi  ograniczeniami  sanitarnymi  w  działalności  gastronomicznej

spowodowanymi przeciwdziałaniem COVID-19.

13. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Radny M. Kuriata zapytał czy na wczorajszym spotkaniu zarządu ZUK odbyło się głosowanie nad

absolutorium Prezesa.

Radca Prawny odpowiedział, że odbyło się głosowanie i absolutorium zostało udzielone.

14. Informacja Przewodniczącej Rady.

Do Biura Rady Miejskiej wpłynęły m. in. pisma: 

– zarządzenia Burmistrza, 

– wezwanie do przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego ws. Radnego,

– roczne sprawozdanie z działalności MGOPS-u za 2020 r.,

– ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 r.,

– skarga na Prezesa i kierownika ZWiK,



– skarga na dyrektorów szkół i placówek oświatowych

Dla zainteresowanych szczegółami wszystkie pisma dostępne są w Biurze Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła życzenia z okazji Dnia Samorządowca oraz Dnia Działacza

Kultury.

15. Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny M. Kuriata zapytał czy będzie w tym roku oczyszczanie rzeki Oławki.

Zastępca  Burmistrza Ziębic M. Wołczyk odpowiedziała,  że w budżecie  zaplanowano środki  na

melioracje i ma nadzieje, że to się uda zrobić. 

16. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XXXII  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


